
 

Referat fra bestyrelsesmøde i S/K – 80 
13. marts 2016, kl. 10.00 

"Hos Annemarie", Messingvej 74 
 

Arrangement blev i år hold som brunch hos Annemarie, hvilket resulterede i et fremmøde på cirka 

25 personer 

 

1. Valg af dirigent 

Valget blev Richard Andersen (K7) 

2. Bestyrelsens beretning 

Ved formand Brian Sjøstand (S33) 

Skt-Hans  
Festen var igen godt besøgt og selvom det holdt hårdt at få gang i bålet, så hyggede 
alle sig.  
 
Fællesområder  
Der har løbende været vedligeholdelse af de grønne arealer og legepladsen har 
primært været i fokus. Dette vil også være i fokus i 2016.  
 
3. Aflæggelse af regnskab 

Kasserer Richardt Andersen (K7) gennemgik regnskabet. Regnskabet blev godkendt 

uden bemærkninger. 

4. Fremlæggelse af budget 

Budgettet blev gennemgået og vedtaget. 

5. Afstemning om overførsel af penge til vejopsparing 

Det blev enstemmigt vedtaget at overføre 100.000,- fra grundejerforeningen til 

vejkontoen. 

6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

Henrik (S11) trådt ud af bestyrelsen, Stefan (S5) genvalgt, Kurt (K44) træder ind som 

nyt bestyrelsesmedlem. Bestyrelsen vil på førstkommende bestyrelsesmøde 

konstituere sig selv og vælge en ny formand. 

7. Valg af 2 suppleanter 

Jens Ove (S13) valgt som suppleant 

8. Valg af 2 revisorer 



Finn Madsen (K25) og Jan Jespersen (K11) 

9. Valg af 2 revisor suppleanter 

Jette Jespersen (K11) og Gitte Myrhøj (S7) 

10. Valg af festudvalg (nyt udvalg søges) 

Festudvalget har valgt ikke at genopstille. Der var ingen som ønskede at stille op 

under generalforsamlingen. Dette resulterer i at der ikke vil være nogen til at afholde 

sct. Hans festen. Er der nogen som melder sig i løbet af året står muligheden dog 

åben. 

11. Indkomne forslag (forslag skal være formanden i hænde senest 6. marts) 

Ingen indkomne forslag. 

12. Eventuelt 

Der blev nævnt at man havde fældet træer på en grund beliggende på Ribevej (Det 

gamle bowlingcenter), og at det vil påvirke grundene på kantatevej. Efter samtale 

med de nye ejere kunne det fastslås, at træerne de har fældet er beliggende på 

deres egen grund. Ligegyldigt hvilken påvirkning det måtte have, så har de nye ejere 

ret til at fjerne dem. Bestyrelsen vil derfor ikke tage nogen handling.  

 


